
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. október 31-én 
megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 15/a.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Ambrózi Zoltán, Botka Sándor, 
Bublos István, Juhász Erzsébet,  
Molnár István, Simon László képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző 
      
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Gyüre Pál és Horváth Nóra képviselő. 
 
Az ülésről távolétét nem jelezte: Marton László és dr. Salibáné dr. Pap Terézia képviselő. 
 
Az ülésre később érkezik Bublos István képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Szabó Józsefné a Városi Napközi Otthonos 

Óvoda igazgatója 
  Szalainé Apró Mária a Nagykátai Városi 

Könyvtár és Művelődési Központ igazgató-
helyettese, 

 Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és
 Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője 
Kármánné Deák Ágnes a Mátray Gábor 
Általános Iskola igazgatója, 
dr. Simon Tamás a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság külső tagja 

 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelent intézményvezetőket. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 7 képviselő jelen 
van. A képviselő-testületi ülés anyagát mindenki megkapta. A napirendi pontok közül a 9-es 
napirendi pontot a Döntés „Nagykáta város közlekedési infrastruktúrájának javítása” tárgyú 
közbeszerzési eljárás megindításáról és a 10-es napirendi pontot a „Nagykáta város 
közlekedés infrastruktúrájának javítása” projekt műszaki ellenőri feladatainak ellátása 
ajánlattételi felhívás jóváhagyását visszavonja. A pályázat benyújtásakor az önkormányzat 
többek között vállalta a pályázati adatlap 2.11. pontjában, hogy az önkormányzat 
alkalmasság keretében vizsgálni fogja azoknak a környezetvédelmi intézkedéseknek a 
leírását, amelyeket az ajánlattevő vagy részvételre jelentkező a teljesítés során alkalmazni 
tud. Ezért a pályázat plusz pontokat kapott. Ilyen vállalás volt például, hogy 50 km-en 
belülre szállítja a hulladékot és minél korszerűbb technikát alkalmaz. Továbbá 22 
közlekedésbiztonsági elem is tervezve volt, illetve közel 6 km hosszan megvalósuló 
vízelvezetés is, melyek a Támogatási Szerződésben nem szerepelnek, ennek tisztázása 
szükséges az eljárás megindítása előtt. Emiatt a projekt megvalósulása nem késik, mert a tél 
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közeledte miatt csak tavasszal indulhat meg a munka. Várja a kérdéseket, észrevételeket a 
napirendi pontokhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a napirendi pontokat 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
233/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 
 

2./ Rendelet alkotás a temetőkről és a temetkezési tevékenységről      
 Előadó: polgármester 
 
3./ A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti  
     alapellátások keretében biztosított szolgáltatások intézményi  
     térítési díjának megállapításáról szóló 3/2015. (III.25.)  
     önkormányzati rendelet módosítása 
 Előadó: polgármester 
 
4./ Rendelet alkotás a talajterhelési díjjal kapcsolatos szabályok  
     megállapításáról 
 Előadó: polgármester 
 
5./ Rendelet alkotás a Környezetvédelmi Alapról  
  Előadó: polgármester 
 
6./ A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.)     
     önkormányzati rendelet módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
7./ 2018. évi költségvetési koncepció egyeztetése 

    Előadó: polgármester 
 
 

8./ Az önkormányzat 2017. évi közbeszerzési tervének módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
 

9./ „Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési eljárásainak   
       lebonyolítása ajánlattételi felhívás jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
 
 
10./„Bölcsőde építése Nagykátán” projekt tervezői feladatára  
        ajánlattételi felhívás jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
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11./Egyebek 
11/1. A Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ  
         igazgató (magasabb vezető) beosztás ellátására pályázat kiírása  
 Előadó: polgármester 
11/2. Ceglédi Szakképzési Centrummal kötött Együttműködési  
         Megállapodás módosítása (Nagykátai Ipari Szakgimnázium és  
          Szakközépiskola)  
 Előadó: polgármester 
11/3. Fürdőház szolgáltatási díjának meghatározása 
 Előadó: polgármester 
11/4. Fakivágási kérelem a Huba és Tas utca közötti önkormányzati  
         területre 
 Előadó: polgármester 
11/5. Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
11/6. Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
 

 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést mindenki 
megkapta. A tájékoztatót szeretné szóban kiegészíteni azzal, hogy Állami Számvevőszéki 
vizsgálat zajlik a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft-nél. Nem tudja, 
hogy a vizsgálat elkezdődött-e már? 
 
Balla Mihály: Reméli jegyző asszony is megerősíti abban, hogy a vizsgálat úgy zajlik, hogy 
az Állami Számvevőszék folyamatosan kér anyagokat a Kft-től, melyeket megküldenek 
részükre, azt ellenőrzik és utána kérik a további anyagokat.  
 
Karsainé Magyar Ildikó: Igen, folyamatos az anyagkérés. 
 
Balla Mihály: Az eddig kért anyagokat megküldték az Állami Számvevőszék részére. 
 
Dorner Gábor: A vizsgálat eredményéről be fognak számolni a képviselő-testületnek. Jövő 
héten hétfőn közmeghallgatás lesz, szeretné, ha minden képviselő részt venne az ülésen. 
Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
Rendelet alkotás a temetőkről és a temetkezési tevékenységről (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A temetőkről és a temetkezésről szóló 30/2004. (XII.15.) önkormányzati 
rendelet az időközben bekövetkezett jogszabályváltozások miatt felülvizsgálatra szorul. 
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Nagykátán a köztemető tulajdonosa az önkormányzat, az üzemeltetési feladatokat a 
Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. látja el. A köztemető 
üzemeltetője a díjmértékek felülvizsgálatát elvégezte és egyedül a ravatalozó igénybe vételi 
díjának 14.100 forint+ÁFA összegre történő módosítását javasolja. A rendelet-tervezetet 
társadalmi egyeztetésre bocsátották, a közzététel ideje alatt nem érkezett észrevétel a 
rendelet-tervezettel kapcsolatban. A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a 
napirendi pontot, kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
véleményét. 
 
Simon László: A Pénzügyi Bizottság és a Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési 
Értéktár Bizottság határozatképes, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság és a 
Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság határozatképtelen volt az összevont 
bizottsági ülésen. A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot és egyhangúan elfogadásra 
javasolják a rendelet-tervezetet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Molnár István: Jelezte az üzemeltetőnek is, hogy foglalkozni kellene a temető 
főközlekedési útvonalainak javításával, mert többen jelezték, hogy elég rossz állapotban 
vannak az utak, van olyan rész is, ami balesetveszélyes. Gondol itt a főbejárattól a 
Hegedűsék kerítése mellet az urnákhoz vezető útra. Nincs szilárd burkolattal ellátva, bejár a 
hulladékszállító gépjármű is, ezért annak az útnak az állapota nagyon rossz szokott lenni eső 
után. Ezután a szakasz után 40x40-es járólapokkal van kirakva az út, aminek az állapota 
hagy kívánni valót maga után bőven. A javítását úgy oldották meg, hogy aszfalttal próbálták 
a gödröket beönteni. Mozgáskorlátozott járművel az út használata balesetveszélyes. Ezeket a 
problémákat jelezte az üzemeltetőnek is, aki azt mondta, hogy majd próbálnak ezzel a 
problémával is foglalkozni, de a testületnek is kellene törődnie a problémával. A másik 
dolog, ami tegnap felmerült, hogy valamilyen módon a közvilágítást, főleg a főközlekedési 
útvonalakon meg kellene oldani. Javasolta napelemes közvilágítási rendszer 
megvalósításának a megvizsgálását, az energiatakarékos is lenne, és nem kellene 
vezetékrendszert kiépíteni.  
 
Botka Sándor: Ma az Egreskátai úton is igen sikeres kátyúzás történt. Gondolja Simon 
László képviselő úr szemrevételezte és jóváhagyta a munkálatokat. 
 
Simon László: Ki is próbálta az utat, viszont jóváhagyási jogköre nincs. 
 
Botka Sándor: Tapasztalta képviselő úr, hogy milyen kiváló minőségű javítás történt? A 
kiskocsikkal közlekedő idősemberek ugyanúgy balesetveszélyben lesznek. Kár volt 
hozzányúlni az úthoz, szégyen milyen munkát végeztek, a kátyúk helyett kétszer akkora 
kátyúk, bukkanók lettek. Simon László képviselő úrnak ez a munka tetszik? 
 
Simon László: Az nem igaz, hogy kétszer akkora kátyúk lettek. 
 
Botka Sándor: A kátyúk helyett bukkanók keletkeztek. 
 
Simon László: Nem igaz, hogy bukkanók lettek, még mindig süllyed az utca, szerinte 
nagyjából vízszintben van az utca. Hegedűs úrtól annyit tudott meg, hogy aszfalt elég 
korlátozott mennyiségben állt rendelkezésre, abból az anyagból ezt a javítást tudták 
elvégezni. 
 
Botka Sándor: Akkor képviselő úr minőségileg jóváhagyta ezt a munkát? 
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Simon László: Még egyszer elmondja nem műszaki ellenőr. Nyilván, ha odamegy, akkor, 
azt úgy teszi, mint érdeklődő állampolgár, vagy képviselő, de jóváhagyásra nincs lehetősége, 
nincs megfelelő végzettsége. 
 
Botka Sándor: Képviselő úr, mint állampolgár meg van elégedve a munkával? 
 
Simon László: Az tetszene neki, ha mindegyik utat teljes szélességben le tudnák aszfaltozni.  
 
Botka Sándor: Nem kap választ a kérdésére? 
 
(Bublos István képviselő megérkezik az ülésterembe.) 
 
Simon László: Provokatív kérdésekre nem válaszol, mert jó szokása szerint képviselő úr azt 
csinálja. 
 
Botka Sándor: Tény és való, szeretné hallani képviselő úr véleményét, de ezek szerint nem 
fogja megkapni a véleményt. 
 
Simon László: Még egyszer elmondja, hogy abból az aszfalt mennyiségből ennyit lehetett 
kihozni. Szerinte ezt érthetően, magyarul mondta. 
 
Tóth István: Adva van egy csatornázás utáni állapot, az Egreskátai úton vezették ki a 
gyűjtőcsövet és elég széles sávban süllyed az utca, amit majd idővel orvosolni kell. Ez a 
javítás biztos, hogy nem 100%-os javítás, de nem is az lesz a megoldás, hogy egyik kátyút, a 
másik után javítják, hanem ha megáll a süllyedés, akkor nyilván újra kell tömöríteni az utcát 
és tenni kell rá egy burkolatot. Nem tudják, hogy mikor áll meg ez a süllyedés, mert már 
eltelt csaknem 3 év és még mindig folyamatosan süllyednek az utcák. Az biztos, hogy az 
Egreskátai utcában egy szakaszon szemmel láthatóan naponta változik a gödrök mélysége.  
 
Dorner Gábor: Az lett volna katasztrófa, ha az utca kap egy új aszfalt borítást rögtön a 
csatornázás után. 
 
Botka Sándor: Nem is erről van szó, hanem a javításról, hogy foltot folt hátára húznak. 
Ennek mi értelme van? Az, amit Tóth István alpolgármester úr elmondott az tökéletesen 
igaz, mert lehet, hogy még várni kell és akkor kell valamit kezdeni vele, de az, hogy most a 
kátyúkba beraktak egy akkora púpot, hogy most kétszer akkora, mint a kátyú volt, ennek 
laikus szemmel nézve nincs értelme. Ő csak ennyit mondott. Simon László képviselőtársa 
másképp gondolkodik. 
 
Dorner Gábor: Ő nem látta még, de meg fogja nézni. Az biztos, hogy volt egy-két olyan 
gödör az Egreskátai úton, ami már veszélyes volt. Gondolja, hogy ezt javították most ki, 
nyilván nem lesz teljesen egyenletes az utca, akkor lenne teljesen egyenletes, ha új aszfalt 
szőnyeget kapna, de még mindig nem lehet leaszfaltozni. 
 
Botka Sándor: Ezt nem mondta senki, nem is várta el, csak annyit mondott, hogy ez a 
javítás véleménye szerint meglepő módon sikerült és nem pozitív értelemben. 
 
Simon László: Annyit szeretne még hozzáfűzni, hogy abból az aszfalt mennyiségből, ami 
most rendelkezésre állt többet nem lehetett kihozni. Beszélt Hegedűs úrral arról, hogy 
legjobb lenne kiszedni a teljes árokszélességet, ahogy a gerinc halad és az egészet vízszintbe 
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rakni. Ezt megcsinálhatták volna Botka képviselő úr háza előtt és akkor az egész utcára nem 
marad aszfalt. Most mondott egy példát, az ő háza előtt is megcsinálhatták volna. 
 
Botka Sándor: Csinálják meg képviselő úr háza előtt! 
 
Simon László: Ne csinálják meg ott! Meg fogják az egész utcát csinálni, de süllyed még. 
Kötözködni lehet Botka képviselő úr, azt nagyon jól csinálja! 
 
Botka Sándor: Észrevételt tett. 
 
Simon László: Mondja meg képviselő úr, hogy mit kellett volna ebből az aszfalt 
mennyiségből csinálni? 
 
Botka Sándor: Tóth István alpolgármester úr által elmondottakra miért nem volt kifogása? 
 
Simon László: Képviselőtársa folyamatosan provokálja! Mit lehetett volna abból az aszfalt 
mennyiségből csinálni? 
 
Botka Sándor: Nem tudja, hogy mennyi aszfalt volt rá. 
 
Simon László: Akkor meg a tények tudatában mondjon véleményt. 
 
Botka Sándor: Az a javítás, amit ott történt lakói szemmel nézve katasztrófa. Ennyit 
mondott. 
 
Dorner Gábor: Jobb lett vagy nem lett jobb? 
 
Botka Sándor: Sokkal rosszabb. 
 
(dr. Simon Tamás a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság külső tagja távozik az 
ülésteremből.) 
 
Simon László: Jobb lett. Ne mondja Botka képviselő úr, hogy sokkal rosszabb lett! 
Legalább az utcán lévő süllyedések megszűntek. 
  
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a rendelet-tervezetet 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
12/2017. (X.31.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 12/2017. (X.31.) 
önkormányzati rendeletét a temetőkről és temetkezési tevékenységről, mely az eredeti 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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3./ Napirendi pont 
A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti alapellátások 
keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 
3/2015. (III.25.) önkormányzati rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás fenntartásában lévő Kistérségi 
Gondozási Központban fizetendő térítési díjak módosítását a Tápió-vidéki Többcélú 
Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa 2017. szeptember 25-i ülésén hagyta jóvá, a 
megállapított térítési díjak önkormányzati rendeleten történő átvezetése szükséges. A 
bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot, kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a rendelet módosítást. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a rendelet módosítást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
13/2017. (X.31.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 13/2017.(X.31.) 
önkormányzati rendeletét a gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti 
alapellátások keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának 
megállapításáról szóló 3/2015. (III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely az 
eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
4./ Napirendi pont 
Rendelet alkotás a talajterhelési díjjal kapcsolatos szabályok megállapításáról (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Talajterhelési díjfizetési kötelezettség terheli azokat a kibocsátókat, akik a 
műszakilag rendelkezésre álló közcsatornára nem kötnek rá. A díjfizetés alóli kedvezmény 
az egy főre jutó jövedelem függvényében lenne igényelhető, a mentesség az egyedülálló 70 
év felettieknek és annak járna, aki a közszolgáltató igazolása alapján a csatornára való 
rákötést többletköltséggel járó egyedi műszaki megoldással tudná teljesíteni. A díjfizetési 
kedvezmény mértéke - írásbeli kérelem alapján - egyedi elbírálás alapján a fizetendő díj 
50%-áig terjedhet. A mentesség és a kedvezmény egy adóévre illeti meg a magánszemély 
kibocsátót. A rendelet-tervezetet társadalmi egyeztetésre bocsátották, a közzététel ideje alatt 
észrevétel nem érkezett a rendelet-tervezettel kapcsolatban. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a rendelet-tervezetet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a rendelet-tervezetet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
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14/2017. (X.31.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 14/2017.(X.31.) 
önkormányzati rendeletét a talajterhelési díjjal kapcsolatos szabályok megállapításáról, mely 
az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
5./ Napirendi pont 
Rendelet alkotás a Környezetvédelmi Alapról (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Minden önkormányzat számára előnyös egy környezetvédelmi alap 
létrehozása, hiszen az önkormányzat által kiszabott környezetvédelmi bírság, a 
környezetvédelmi hatóság által kiszabott környezetvédelmi bírság összegének 30 %-a, a 
talajterhelési díj, valamint a természetvédelmi bírság is környezetvédelmi és 
természetvédelmi célokra felhasználható önkormányzati bevételt képez. A rendelet-
tervezetet társadalmi egyeztetésre bocsátották, a közzététel ideje alatt észrevétel nem 
érkezett a rendelet-tervezettel kapcsolatban. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a rendelet-tervezetet. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a rendelet-tervezetet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
15/2017. (X.31.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 15/2017.(X.31.) 
önkormányzati rendeletét a Környezetvédelmi Alapról, mely az eredeti jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
6./ Napirendi pont 
A hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.) önkormányzati 
rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: 2017. szeptember 29-én megalakult a Duna-Tisza közi 
Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás. A Társulási Tanács kezdeményezte a 
tagönkormányzatok hulladékgazdálkodási tárgyú helyi rendeleteinek módosítását. Az 
önkormányzati rendelet kiegészítése szükséges azzal, hogy az önkormányzat 
hulladékgazdálkodási feladatait a társulási megállapodásban foglaltak szerint a Duna-Tisza 
közi Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás látja el. 2017. 
szeptember 28-tól az „ÖKOVÍZ” Önkormányzati Kommunális és Viziközmű Üzemeltető 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság neve DTKH Duna-Tisza közi 
Hulladékgazdálkodási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságra változott. Ezen 
változások miatt szükséges a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló önkormányzati 
rendelet módosítása. A rendelet módosítás tervezetét társadalmi egyeztetésre bocsátották, a 
közzététel ideje alatt észrevétel nem érkezett a rendelet-tervezettel kapcsolatban. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a rendelet módosítást. 
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a rendelet módosítást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
16/2017. (X.31.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 16/2017. (X.31.) 
önkormányzati rendeletét a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2016. (VI.29.)  
önkormányzati rendelete módosításáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
7./ Napirendi pont 
2018. évi költségvetési koncepció egyeztetése (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A jelenlegi előterjesztési anyagban foglalt számadatok nem véglegesek, 
nagyságrendileg azonban mutatják az önkormányzat jövő évi várható helyzetét. A személyi, 
járulék és dologi előirányzatok az előző évi eredeti előirányzatok alapján kerültek 
meghatározásra. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Az előző évi előirányzatok alapján, de figyelembe véve a 2018. 
januárjától bekövetkező minimálbér és a garantált bérminimum emelést is. 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzati társulások és azok intézményeinek jövő évi 
támogatására vonatkozó számadatok sem állnak rendelkezésre, ezért itt is az elmúlt évi 
adatokkal - kismértékű emelés mellett - kalkuláltak. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a 2018. évi költségvetési 
koncepciót. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a 2018. évi költségvetési koncepciót elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
234/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztésben szereplő, 2018. évre 
vonatkozó tervezetét, főbb irányelveket elfogadja.  
 
Az önkormányzat irányítása mellett működő intézmények vezetőit utasítja a koncepcióban 
meghatározott elvek tervezés során történő maximális figyelembe vételére, valamint az 
abban meghatározott feladatok elvégzésére, és az intézményi létszámok felülvizsgálatát 
követően a 2018. évi létszámkeretek meghatározásához szükséges előterjesztéshez történő 
adatszolgáltatás határidőben történő megtételére. 
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A költségvetési rendelet-tervezetnek – amennyiben a testület előzetesen másképp nem dönt 
– tartalmaznia kell a 2018. évi költségvetési koncepcióban meghatározott feladatokat, a 
vonatkozó jogszabályi előírásokat és módosításokat, valamennyi korábban vállalt 
kötelezettséget és szerződés alapján várható bevételi forrást. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az elfogadott 2018. évi koncepciónak 
megfelelően a jogszabály által meghatározott határidőig bezáróan terjessze a Képviselő-
testület elé a város 2018. évi költségvetését 
 
Határidő: 2018. február 15. 
Felelős: polgármester 
 
8./ Napirendi pont 
Az önkormányzat 2017. évi közbeszerzési tervének módosítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete közbeszerzési eljárást 
kíván kiírni a PM_ONKORMUT_2016 „Önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd 
burkolattal történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása 
gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén” pályázaton elnyert támogatás 
felhasználására, ezért a közbeszerzési terv kiegészítése, módosítása szükséges. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az önkormányzat 2017. 
évi közbeszerzési tervének módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki a közbeszerzési terv módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
235/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján a 78/2017. 
(III.28.) számú határozatával elfogadott közbeszerzési tervét a 2017. évi közbeszerzési eljárásairól az alábbiak szerint módosítja: 

Nagykáta Város Önkormányzata 2017. évi közbeszerzési terve 
 

 Időbeli ütemezés 

  A közbeszerzés tárgya és 
mennyisége   CPV kód Irányadó 

eljárásrend 
  Tervezett 

eljárási típus 

 az eljárás 
megindításának, 

illetve a közbeszerzés 
megvalósításának 

tervezett időpontja 

 szerződés 
teljesítésének várható 

időpontja vagy a 
szerződés időtartama 

Sor kerül-e vagy sor 
került-e az adott 
közbeszerzéssel 
összefüggésben 

előzetes  
tájékoztató 

közzétételére? 
I. Árubeszerzés 

       
II. Építési beruházás 

Nagykáta város közlekedési 
infrastruktúrájának javítása 

  45233120 – 6 
Közút építése 
 45233223 – 8 
Úttest 
újraburkolása 
 

Nemzeti Kbt. 115. §-a 
szerinti eljárás 

2017. IV. negyedév 2018. május 30. 

nem 

III. Szolgáltatás megrendelés 

Hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatás biztosítása 
Nagykátán 

90500000-2 Nemzeti nyílt 2017. II. negyedév 3 év+2 évre 
meghosszabbítható nem 

Határidő: honlapon való közzétételre azonnal; 2017. december 31. 
Felelős: jegyző 
 



9./ Napirendi pont 
„Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési eljárásainak  lebonyolítása ajánlattételi 
felhívás jóváhagyása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A projekthez kapcsolódó közbeszerzési eljárás lebonyolítására a pályázat 
keretében 2.000.000 Forint+ÁFA számolható el. A pályázathoz kapcsolódóan a közbeszerzési 
tanácsadói szolgáltatásra, a felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó kiválasztására az 
önkormányzat beszerzési szabályzata alapján eljárást kell lefolytatniuk. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az ajánlattételi felhívás 
jóváhagyását, valamint az alábbi gazdasági szereplőknek történő megküldését: 

1. FAKSZ Expert Kft.  1082 Budapest, Nap u. 34. B lph. 1. em. 9. 
2. TAKTA-OSI Környezetvédelmi, Vízgazdálkodási, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 

1028 Budapest, Dózsa Gy. u. 27. 
3. GoodWill Consulting Fejlesztési Tanácsadó Kft. 

1162 Budapest, Tímur u. 74. 
Az ajánlattételi felhívás bizottsági ülésen az alábbi kiegészítéssel került elfogadásra: „Az árajánlat 
tárgyát képező tevékenység egyéb feltételei a csatolt megbízási szerződés tervezetben.” 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a határozati javaslatot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
236/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Kisgyermeket nevelő szülők 
munkavállalási aktivitásának növelése” című VEKOP-6.1.1-15-PT1 kódszámú pályázathoz 
kapcsolódó „Bölcsőde építése Nagykátán” projekt közbeszerzési tanácsadói szolgáltatás tárgyban 
kiküldendő ajánlattételi felhívást a képviselő-testület elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 

1. FAKSZ Expert Kft.  1082 Budapest, Nap u. 34. B lph. 1. em. 9. 
2. TAKTA-OSI Környezetvédelmi, Vízgazdálkodási, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 

1028 Budapest, Dózsa Gy. u. 27. 
3. GoodWill Consulting Fejlesztési Tanácsadó Kft. 

1162 Budapest, Tímur u. 74. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes lefolytatása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra beérkezett 
érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó pályázóval a 
szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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10./ Napirendi pont 
„Bölcsőde építése Nagykátán” projekt tervezői feladatára ajánlattételi felhívás jóváhagyása 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A pályázathoz kapcsolódóan az építési engedélyezési tervdokumentáció és a 
műszaki kivitelezési tervdokumentáció elkészítésére az önkormányzat beszerzési szabályzata 
alapján eljárást kell lefolytatniuk. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az ajánlattételi felhívás 
jóváhagyását, valamint az alábbi gazdasági szereplőknek történő megküldését:  

1. GoodWill Energy Zrt.  1162 Budapest, Tímur u. 72. 
2. ÉSK Innovációs Kft.   2000 Szentendre, Mandula u. 14/A. 
3. Wortex Szolgáltató Kft.  4400 Nyíregyháza, Kandó K. u. 55. 

 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
237/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Kisgyermeket nevelő szülők 
munkavállalási aktivitásának növelése” című VEKOP-6.1.1-15-PT1 kódszámú pályázathoz 
kapcsolódó „Bölcsőde építése Nagykátán” projekt építési engedélyezési tervdokumentáció és 
műszaki kivitelezési tervdokumentáció elkészítése tárgyban kiküldendő ajánlattételi felhívást a 
képviselő-testület elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 

1. GoodWill Energy Zrt.  1162 Budapest, Tímur u. 72. 
e-mail: info@gwenergy.hu 

2. ÉSK Innovációs Kft.   2000 Szentendre, Mandula u. 14/A. 
e-mail: iroda@epiteszem.hu 

3. Wortex Szolgáltató Kft.  4400 Nyíregyháza, Kandó K. u. 55. 
e-mail: Fazekas.peter@wortexkft.hu 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes lefolytatása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra beérkezett 
érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó pályázóval a 
szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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11./Napirendi pont 
-A Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ igazgató (magasabb vezető) beosztás 
ellátására pályázat kiírása  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési Központ igazgatójának magasabb 
vezetői feladatok ellátására szóló megbízását a képviselő-testület 2017. október 4-i ülésén, 
229/2017. (X.4.) számú határozatával visszavonta és a 232/2017. (X.4.) számú határozatával a 
képviselő-testület felkérte a polgármestert, hogy az októberi testületi ülésre nyújtsa be a Nagykátai 
Városi Könyvtár és Művelődési Központ magasabb vezetői állás betöltésére kiírásra kerülő 
igazgatói pályázat tervezetét. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a magasabb vezetői állás betöltésére 
vonatkozó pályázati kiírást, valamint a magasabb vezetői beosztás ellátására kiírt pályázatra 
beérkező pályázatok értékelésére háromtagú bizottság létrehozását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a pályázati kiírást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
238/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot hirdet a Nagykátai Városi 
Könyvtár és Művelődési Központ igazgatói – magasabb vezetői - beosztás ellátására. 
A pályázati felhívás az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás megjelenítéséről: 

- a Belügyminisztérium Közszolgálati Állásportálján (www.kozigallas.gov.hu) 2017. 
november 10-ig 

- Nagykáta Város Önkormányzata honlapján (www.nagykata.hu) 2017. november 5-ig 
 
Határidő: 2017. november 10. 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a háromtagú bizottság megválasztásával egyetért, melynek tagjai a 
Nemzeti Közművelődési Intézet által delegált tag, a Közgyűjteményi és Közművelődési Dolgozók 
Szakszervezete által delegált tag és a Magyar Népművelők Egyesülete által delegált tag 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
239/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Városi Könyvtár és Művelődési 
Központ igazgatói, magasabb vezetői beosztás ellátására kiírt pályázatra beérkező pályázatok 
értékelésére háromtagú bizottságot választ, melynek tagjai a Nemzeti Közművelődési Intézet által 
delegált tag, a Közgyűjteményi és Közművelődési Dolgozók Szakszervezete által delegált tag és a 
Magyar Népművelők Egyesülete által delegált tag. 
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A képviselő-testület az értékelő bizottság tagjainak díjazását Nagykáta Város Önkormányzata 
2018. évi költségvetése terhére biztosítja, melyet a költségvetés tervezésekor figyelembe kell 
venni. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: 2018. január 22. 
Felelős: polgármester 
 
- Ceglédi Szakképzési Centrummal kötött Együttműködési Megállapodás módosítása 
(Nagykátai Ipari Szakgimnázium és Szakközépiskola) (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Ceglédi Szakképzési Centrum és Nagykáta Város Önkormányzata között a 
Ceglédi Szakképzési Centrum Nagykátai Ipari Szakgimnáziuma és Szakközépiskolája 
ingatlanainak vagyonkezelésbe adására vonatkozóan Együttműködési Megállapodás jött létre.  
Tekintettel arra, hogy időközben az intézmény telephelyeit is érintő telekhatár rendezés 
átvezetésre került, ezért az Együttműködési Megállapodás módosítása szükséges. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az Együttműködési 
Megállapodás 1. számú módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
az Együttműködési Megállapodás módosításával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
240/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Ceglédi Szakképzési Centrum (székhelye: 
2700 Cegléd, Malom tér 3. képviseli: Buncsák Gábor főigazgató) és Nagykáta Város 
Önkormányzata (székhelye: 2760 Nagykáta, Dózsa Gy. út 2. képviseli: Dorner Gábor 
polgármester) között 2016. július 11-én létrejött Együttműködési Megállapodást közös 
megegyezéssel módosítja. Az Együttműködési Megállapodás 1. sz. módosítása az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére, valamint 
a polgármestert, a jegyzőt és a Pénzügyi és Adó Iroda kijelölt ügyintézőjét az Együttműködési 
Megállapodás 1. számú módosításának aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
- Fürdőház szolgáltatási díjának meghatározása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a babaúszás díjtételét érinti a módosítás. A Kft. könyvelője 
összevont bizottsági ülésen ismertette, hogy miért szükséges a díjtétel módosítása. Kérdezi Balla 
Mihály ügyvezetőt, hogy kívánja-e kiegészíteni az előterjesztést? 
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Balla Mihály: Egy magán jellegű problémáról szeretné tájékoztatni a képviselő-testületet. 
Korábban nem fordult elő vele és a jövőben sem fog rendszeressé válni, hogy helyettesíteni fogják 
bizottsági ülésen. A családjában történt egy tragédiának nevezhető esemény, amiről nem szeretett 
volna beszámolni, mert magánügy, de támadások érték azzal kapcsolatban, illetve hallotta, hogy 
voltak megjegyzések emberek részéről, hogy keveset tartózkodik a Kft-nél az utóbbi időben. A 
helyettesítés azért történt a tegnapi nap folyamán, illetve az elmúlt másfél hónapban azért volt 
kevesebbet a Kft. telephelyén, mert édesapjának levágták a lábát másfél héttel ezelőtt. Az elmúlt 
időszakban azért küzdöttek, hogy ne kelljen levágni a lábát. Személyesen ugyan kevesebbet volt 
bent a Kft. telephelyén, de telefonon elérhető volt. Úgy gondolja, hogy a Kft-t ez miatt semmilyen 
hátrány nem érte sehol. Természetesen a jövőben tenni fogja a dolgát. A babaúszással 
kapcsolatban úgy gondolja kolléganője minden tájékoztatást megadott. 
 
Dorner Gábor: Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatban 
szereplő szolgáltatási díjtételeket. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Juhász Erzsébet: Kérdése, hogy felnőtt vizitornára érkezett-e megkeresés a Kft-hez? 
 
Balla Mihály: Nem érkezett. 
 
Juhász Erzsébet: Úgy tudja, hogy tavasszal elkezdődött egy program a fürdőházban. 
 
Balla Mihály: Helyhiány miatt nem tudják ezt a programot folytatni. Nagyon rossz helyzetben 
vannak, mert vannak programok, amelyekre lenne igény, például a nyugdíjasok is szeretnének 
vízitornát, de ha ezeket a programokat bevezetik a fürdőház kis mérete miatt a messzebbről, 
kifejezetten a gyógyfürdőbe érkező vendégeket nem fogják tudni kiszolgálni, mert a medencét 
elfoglalják a különféle tornákkal. Az is probléma, hogy az iskolák kijárnak a fürdőházba, de ezt 
még valamennyire tolerálják a vendégek, illetve hétköznap délelőtt pont emiatt nem is nagyon 
jönnek a fürdőbe. Nem nagyon tudnának már hová beszúrni még egy ilyen programot, az már a 
délután és az este rovására menne és ott tartanának, hogy a pihenni vágyóknak nem tudnának már 
lehetőséget biztosítani. Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy múlt héten hétfőn egy idős hölgy 
elesett a gyógyfürdő lépcsőjén és eltörte egy bordáját. Bevitték Ceglédre a kórházba, 
megröntgenezték, hazaengedték, majd két nap múlva egy életmentő műtétet kellett rajta elvégezni. 
Légmelle keletkezett és most a férje megkereste, hogy szeretne kártérítési igénnyel élni a Kft-vel 
szemben. Úgy gondolja, hogy a gyógyfürdőben minden előírást teljesítenek. Meglátják, hogy mi 
lesz az ügy kimenetele, egyelőre azt tudja, hogy kártérítést szeretnének. Mindenhol ki van írva, 
hogy csúszásveszély van. Azt még tudni kell, hogy a hölgy az emeltről jött le a lépcsőn két 
kávéval a két kezében, tehát nem tudott kapaszkodni. Sajnos a lépcső csúszós, megpróbálták már 
csúszásmentes szövettel is ellátni, ahol lehetett, ott lefedték a lépcsőt. Az esetről jegyzőkönyvet 
vettek fel. Minden előírásnak megfelelnek és minden előírást betartottak. A jegyzőkönyvbe azt 
nyilatkozták, hogy semmiféle követeléssel nem élnek a gyógyfürdő felé, de most mégis ilyen 
igénnyel álltak elő. 
 
Dorner Gábor: Kamera felvétel készült az esetről? 
 
Balla Mihály: Van kamerafelvétel, de a lépcsőt nem látja a kamera. Több kamerát elhelyeztek 
már, melyek korábban nem voltak, de az is probléma, ha több kamerát helyeznek el, technikai 
fejlesztést is meg kell valósítani, mert a jelenlegi rendszer katasztrofális. 
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Dorner Gábor: A kamera? 
 
Balla Mihály: Nem, maga a rendszer. A kamerával nincs probléma, de azt rögzíteni is kell és van 
egy bizonyos kamera mennyiség, amit a rendszerre lehet kapcsolni a rögzítés miatt. 
  
Dorner Gábor: Tegnap este beszéltek az esetről és megbeszélték, hogy a mai testületi ülésen 
ügyvezető úr tájékoztatja a képviselő-testületet is az esetről. Mi a helyzet a biztosítással? 
 
Agócs Pál: Felelősség biztosítása van a gyógyfürdőnek, még a nagy önkormányzati biztosítási 
csomagba nem integrálták be a gyógyfürdőt, mert csak biztosítási évfordulókor, januártól 
válthatnak biztosítót. Úgy gondolja, hogy tájékoztatni kellene az esetről a brókert legalább azon a 
szinten, hogy elképzelhető, hogy ebből ügy lesz. Véleménye szerint erre van biztosítási fedezete a 
gyógyfürdőnek. 
 
Balla Mihály: Véleménye szerint is rendelkeznek biztosítással, de biztos benne, ha lehet ilyet 
mondani, hogy nem ők voltak a hibásak az esetben. 
 
Dorner Gábor: Illetőleg volt egy kórházi ellátása a hölgynek. 
 
Balla Mihály: Így van, ha hibásak lehetnének maximum a bordatörésben, de hogy a kórházban 
nem látták el rendesen és utána keletkezett egy légmell, az már nem az ő hibájukból következett 
be. Minden törvényes előírásnak megfelelnek a lépcsőn lent is, fent is, plusz az öltözőkben is 
csúszásveszély táblák, illetve matricák vannak kihelyezve, valamint még a lépcsőkre is tettek 
csúszásmentes szőnyeget, ami nem kötelező előírás. Ha valaki nem kapaszkodik, pedig fel van 
hívva a figyelme a csúszásveszélyre, akkor igazából őket nem lehet hibáztatni. Nyilván, ha 
folytatása lesz az esetnek, akkor az illetékesek majd eldöntik, hogy kit terhel felelősség. Most úgy 
gondolja, hogy minden előírásnak megfelelnek, sőt azon felül is vannak dolgok, amiket pluszban 
valósítottak meg. Nem érzi magukat hibásnak az esetben. 
 
Dorner Gábor: Vizes volt a lépcső? 
 
Balla Mihály: Nem volt vizes. 
 
Dorner Gábor: Ezt rögzítették a jegyzőkönyvben? 
 
Balla Mihály: Nem, a jegyzőkönyvben az van rögzítve, hogy csúszós papucsban ment a lépcsőn. 
Természetesen a takarítónővel is felvesznek egy jegyzőkönyvet, akkor a vezető nem vett fel vele 
jegyzőkönyvet. 
 
Dorner Gábor: Az esetről felvett jegyzőkönyvet szeretné megkapni. 
 
Balla Mihály: Ő is ma délután kapta meg a jegyzőkönyvet, természetesen megküldi polgármester 
úrnak. 
 
Dorner Gábor: Lehet tudni, hogy milyen az állapota a hölgynek? 
 
Balla Mihály: Annyit tud, hogy a múlt héten meg kellett műteni, egyébként azóta rendben van. 
 
Dorner Gábor: Ha jól emlékszik azt mondta ügyvezető úr, hogy tápiószecsői a hölgy? 
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Balla Mihály: Igen, tápiószecsői. Egyébként, ha vizes lett volna a lépcső, akkor is kellőképpen 
tájékoztatva volt, hogy óvatosan kell menni, kapaszkodni kell. Ő is volt már egy pár fürdőben és 
mindenhol víz van.  
 
Dorner Gábor: Ez egy véletlen baleset volt. 
 
Balla Mihály: A két keze tele volt, nem tudott kapaszkodni a korlátba, ráadásul egy műanyag 
papucs volt rajta, ami vizesen még csúszik is, és ha előtte fürdött, akkor a fürdőruhájából is 
folyhatott a víz.  
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, kéri, aki a szolgáltatási díj módosítást 
elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
241/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Nagykátai Fürdőház szolgáltatásainak 
díjtételét 2017. november 1-től az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
Sorszám Megnevezés Fizetendő  díj 
1. Frissítő svéd masszás 30 perc 2.400 Ft 
2. Frissítő svéd masszás 50 perc 3.600 Ft 
3. Frissítő talp masszás 30 perc 2.500 Ft 
4. Fej- és arc masszás 30 perc 2.200 Ft 
5. Lávaköves masszás 60 perc 5.000 Ft 
6. Gyermek úszás oktatás kísérővel / 

alkalom 2.000 Ft 

7. Gyermek úszás oktatás kísérő 
nélkül (haladó) / alkalom 1.500 Ft 

8. Felnőtt úszás oktatás / alkalom 2.000 Ft 
9. Gyermek úszás oktatás 

kísérővel 10 alkalmas bérlet 18. 000 Ft 

10. Gyermek úszás oktatás kísérő 
nélkül (haladó) 10 alkalmas 
bérlet 

13.000 Ft 

11. Felnőtt úszás oktatás 10 alkalmas 
bérlet 18.000 Ft 

12. Úszástechnika javítás 19 órától 1.500 Ft 
13. Úszástechnika javítás 19 

órától 10 alkalmas bérlet 13. 000 Ft 

14. Babaúszás (baba és 1 fő 
kisérő)*** 2.250 Ft 

15. Szekrény kulcs letéti díj 500 Ft 
16. Vendégház szállás fő / éj 3.000 Ft 
17. Vendégház szállás fő / éj 

egyágyas felár 4.000 Ft 

18. Vendégház, teljes apartman / 
éjszaka 25.000 Ft 
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19. Szauna só 300 Ft 
20. Szauna lepedő bérleti díj 200 Ft 
21. tanrend szerinti csoportos úszás 850 Ft 
22. hangos bemondó/alkalom 500 Ft 
*** A babaúszás díjtétel a belépőjegy árát és a foglalkozás díját is tartalmazza. 
 
Jelen határozat elfogadásával egyidejűleg hatályát veszti a 314/2016. (XII.13.) számú képviselő-
testületi határozattal elfogadott Fürdőház belépőjegyeit és egyéb szolgáltatásait 2017. január 1-től 
megállapító díjtételeiből a szolgáltatások díjai. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős : polgármester; Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft.  
ügyvezetője  
 
- Fakivágási kérelem a Huba és Tas utca közötti önkormányzati területre (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 16. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Huba és Tas utca lakói nevében Baksai Edina kérelemmel fordult a képviselő-
testülethez, mely szerint a „Téglagyári” részen lévő fák zavarják az ott élőket. Kérelmében, melyet 
16 lakó is aláírt leírja, hogy megkeseríti az ott élők életét a „szálló pöhöly”. Kellemetlen 
számukra, hogy a lakásokba mindenhová beszáll és többen allergiások is rá. Leírja még, hogy a 
fák gyökereivel is gondok vannak és félnek, hogy nagy vihar esetében nehogy a házakra dőljenek. 
A kérelmet az előterjesztéshez csatoltan megküldték. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok véleményét. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták a kérelmet és azt javasolják, hogy egy szakértőt 
hallgassanak meg az ügyben és ő mondjon a fák állapotáról véleményt. Vannak nem egyértelmű 
megfogalmazások a levélben, nem egyértelmű, hogy mely fák kivágására gondolnak a 
kérelmezők, lehet érteni azt is, hogy csak a pölyhező, út mellett elhelyezkedő nagy fákra 
gondolnak, de a fogalmazás alapján a Tas és Huba utca közötti összes fa kivágását kérik. Úgy 
gondolja, hogy a nagy fákra vonatkozik a kérelem, ha egy szakértő azt mondja, hogy vághatóak a 
fák, akkor megteszik a következő lépést. Polgármester úr felhatalmazását javasolják, hogy egy 
szakértőt keressen meg az ügyben. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
242/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Huba utca és Tas utca közötti nagykátai 
3264 helyrajziszámú önkormányzati tulajdonú kivett közpark területen található fák ügyében az 
alábbi döntést hozza: 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy bízzon meg egy szakértőt a Nagykáta, 
3264 hrsz-ú közterületen lévő fák állapotának átvizsgálására. Kérik, hogy a szakértő írásban 
tegyen konkrét javaslatot, mely fák kivágása indokolt. 
 
Határidő : azonnal 
Felelős : polgármester 
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Dorner Gábor: Az első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek elbírálása és az önkormányzati 
bérlakás iránti kérelmek elbírálása napirendi pontok tárgyalására zárt ülés elrendelését javasolja. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
243/2017. (X.31.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az első lakáshoz jutók támogatása iránti 
kérelmek elbírálása és az önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása napirendi pontok 
tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és a további 
napirendi pontok tárgyalására  zárt ülést rendel el. 
 

 
 

- k m f - 
 
 
 
 
 
Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
  jegyző        polgármester 


